
Uddannelsesudvalg 

Jeg stiller op til en plads i uddannelsesudvalget, da jeg ønsker at være med til fortsat at sikre og 
udvikle et godt uddannelses miljø i vores speciale. 
 
Patologi er et speciale, der adskiller sig fra mange andre specialer ved i høj grad at være præget af 
mesterlære. Det skal vi fastholde og udvikle for fortsat at kunne tiltrække og uddanne speciallæger 
med stærke faglige kompetencer. Samtidig skal vi fortsætte med at arrangere gode og relevante 
specialespecifikke kurser med balance mellem teoretisk undervisning og øvelser. 
Vi skal sikre, at molekylær patologien får en plads i vores speciallægeuddannelse. 
 
Herudover mener jeg, at det er vigtigt for uddannelsesudvalget at fastholde fokus på kontinuerlig 
efteruddannelse af speciallæger. Således at alle speciallæger har mulighed for at vedligeholde og 
opdatere deres viden løbende. 
 
Uddannelse har altid ligget mig på sinde. Allerede under medicinstudiet var jeg involveret i den 
prægraduate uddannelse som faglig vejleder på medicinstudiet, SDU. 
Min interesse for det gode læringsmiljø har holdt ved, og jeg har under min hoveduddannelse i 
patologi været både uddannelses-koordinerende yngre læge på patologisk afdeling i Esbjerg samt 
været tillidsrepræsentant for yngre læger på OUH. Jeg har også undervist i patologi på medicin 
studiet ved SDU under min hoveduddannelse.  
 
Jeg har nu været speciallæge i et år og er ansat som afdelingslæge inden for gastropatologi på 
OUH. 
 
Jeg håber at få mulighed for at bidrage til specialet som en del af uddannelsesudvalget. 
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